



(Click Here for the [Arabic Language](#) version)

UAE's Top Young Innovators Competition

Official Rules

1. Participants aged 10-18 years from the United Arab Emirates can participate in UAE's Top Young Innovators.
2. Incomplete, illegible, and forged applications will not be accepted.
3. Entries that are sent through unauthorized sources or which are altered, reproduced, or fraudulent in any way will be automatically made void without any intimation.
4. The organizers – 'Top Young Innovators' and 'DiscoverSTEM' reserve the right to select or reject any participating entries without assigning any reasons.
5. Any decision made by the organizer during any disagreement or dispute will be final and binding.
6. Participating individuals/teams shall preserve the confidentiality of information and communication shared by the organizer and shall not use or publish it further for any other purpose.
7. Participating individuals/teams are advised not to wait till the last day for submitting their entries. The organizers will not be held responsible for non-receipt of submissions occurring due to server downtimes.
8. Participating individuals/teams shall avoid sharing any proprietary information through their entries. The organizers will not be responsible in case of any patent rights violations if the innovation is still awaiting patent rights or is in the process of patent filing.
9. By submitting their entries, participants confirm that their idea is original and is not copyrighted by any other individual or company. Participating individuals/teams also confirm that there are no violations of any existing copyright or any other third-party rights, including but not limited to copyrights, patents, trademarks, trade secrets, or any other proprietary rights or any material of an obscene, indecent, libelous or otherwise unlawful nature and does not infringe the rights of others.
10. Participants will need to maintain all the detailed supporting documents or media files related to their idea.
- 11. We strongly recommend you file a provisional or non-provisional patent application before submitting your entry to protect your innovations. Once submitted, your innovations are shared with judges for evaluation and will be made public. We assume no liabilities of any kind whatsoever if you submit your idea or innovation without filing for the patent application. If you need support in filing a patent application, please contact us.**
12. Participating individuals/teams are solely responsible for the accuracy and originality of any information provided by them in their submissions. Further, the participants understand that any violation will lead to instant disqualification, without any intimation to the participants.

13. The organizers have the right, without any intimation or limitation, to publish the information provided in the submissions on promotional collaterals, including but not limited to websites, emailers, or other publications; without any payment or remunerations, except where prohibited by law.
14. The organizers reserve the right in their sole discretion to amend the proposed schedule and/or format of the contest and the broadcast of the final event. If any of the amendments are done, the updated schedule and revised format will be informed to the participants.
15. The organizers have the right to postpone or cancel the competition or amend the rules, and dates of the competition at any given time. The organizers shall have no liability whatsoever for any loss or inconvenience caused to any participant due to any amendments, modifications, postponement, or cancellation of the competition.
16. Participating individuals/teams will maintain all the detailed supporting documents or media files of their ideas and solutions at all the stages of the competitions for reference, promotional, or record purposes. Judges and organizers of the competition have the right to review the documentation at any given time of the competition.
17. Any decision taken by the organizers on any aspect at any given point of time of the challenge will be considered final and binding to all the participants, without any reservations.
18. The Participating individuals/teams shall indemnify and keep indemnified organizers against any claim raised by any party regarding the submission made by the participants. The participants shall be liable to indemnify the organizers for all costs and expenses they may have to incur against such claims.

Fee Waiver Eligibility

Any participant seeking a fee waiver must meet the eligibility criteria. The participant's parents or guardians with a total monthly income of AED 4000 or less will be considered for a fee waiver. They must submit supporting documents like Social Welfare Assistance Records, Debt Relief Application, Employment Records, Education Assistance Records or Income Statements to process their fee waiver application.

Additional Entry Requirement:

Do not include any branded products, trademarks, or logos in the entry video, other than trademarks or logos owned by Sponsor or Promotional Partner. Entries that contain a trademark or logo or promote any brand or product other than those belonging to Sponsor or Promotional Partner may be disqualified at the Sponsor's sole discretion; however, the Sponsor may choose not to disqualify an Entry Video that includes a trademark or logo if the Sponsor determines in its sole discretion that the inclusion of such trademark or logo is incidental. A student may be asked to sign an affidavit stating that he/she was not paid a fee, either monetary or in-kind, to promote an included trademark, logo, or branded product. Entry Videos must not defame, misrepresent or contain disparaging remarks about Sponsor or its products, Promotional Partner or its products, or other people, products, or companies. Entry Videos must not invade the privacy or publicity rights of any person, living or deceased, or otherwise infringe upon a person's personal or proprietary rights.



Disputes / Governing Law:

Except where prohibited, Participants agree that: (a) any and all disputes, claims, and causes of action arising out of or connected with this Contest, or any prizes awarded, or the determination of winners, shall be resolved individually, without resort to any form of class action, and exclusively by the regional court; (b) any and all claims, judgments and awards shall be limited to actual out-of-pocket costs incurred, including costs associated with entering this Contest and in no event will Participants be permitted to obtain attorneys' fees or other legal costs; (c) under no circumstances will Participants be permitted to obtain awards for and Participants hereby waive all rights to claim punitive, incidental and consequential damages and any other damages, other than for actual out-of-pocket expenses, and any and all rights to have damages multiplied or otherwise increased; and (d) Participants' remedies are limited to a claim for money damages (if any) and Participants irrevocably waive any right to seek injunctive or equitable relief.

All issues and questions concerning the construction, validity, interpretation, and enforceability of these Official Rules, the rights, and obligations of Participants, or the rights and obligations of the Releasees in connection with the Contest, shall be governed by, and construed by the regional laws.

General Safety Guidelines:

These recommendations are for your general understanding and should not be used in place of expert counsel or common sense. Make sure to conduct in-depth research on your scientific notion.

1. Do extensive research on the scientific topic to comprehend any associated risks.
2. Human blood or bodily fluids, animals, live ammunition, weapons, explosives, dangerous plants, or radioactive material are all prohibited.
3. Body parts should not be put in jeopardy. Avoid looking at the sun, infrared, or UV sources directly.
4. Avoid tasting any non-food items as well as food items that may have been contaminated.
5. Put on protective attire before giving your presentation (such as gloves, eye protection, an apron, ear protection, etc.).
6. Keep quantities of hazardous materials to a minimum, and always have waste containers for the disposal of such materials.
7. Adhere to all local fire and safety laws and ordinances; exercise caution when heating any type of material; and keep a fire extinguisher on hand at all times.
8. Inspect each motor carefully to ensure that all of the components are solid and that the safety nuts are attached tightly.
9. Always confirm whether particular demonstration components call for you to acquire state and/or municipal licenses. Always get the required licenses before starting your demonstration.
10. Always run through your demonstration before you record it.
11. The National Science Teachers Associations' safety recommendations can be found at: <http://static.nsta.org/pdfs/ScienceActivitySafetyChecklist.pdf>



مسابقة أفضل المبتكرين اليافعين في الإمارات العربية المتحدة القواعد الأساسية:

1. يمكن للمشاركين الذين تتراوح أعمارهم بين 10-18 عامًا من دولة الإمارات العربية المتحدة المشاركة في مسابقة أفضل المبتكرين اليافعين في الإمارات العربية المتحدة.
2. لن تُقبل الطلبات غير المكتملة أو غير المقروءة أو المزورة.
3. سَتُعتبر المشاركات المرسله عبر مصادر غير مصرح بها أو التي تم تعديلها أو نسخها أو تزويرها بأي شكل من الأشكال باطله تلقائياً دون أي إخطار.
4. تحتفظ الجهة المنظمة - "أفضل المبتكرين اليافعين" و - "DiscoverSTEM" بالحق في اختيار أو رفض أي مشاركات دون إبداء الأسباب.
5. أي قرار تتخذه الجهة المنظمة في أي خلاف أو نزاع سيكون نهائياً وملزماً.
6. يجب على الأفراد/الفرق المشاركة الحفاظ على سرية المعلومات والاتصالات التي تشاركها الجهة المنظمة وعدم استخدامها أو نشرها لأي غرض آخر.
7. يُنصح الأفراد/الفرق المشاركة بعدم الانتظار حتى اليوم الأخير لتقديم مشاركاتهم. لن تكون الجهة المنظمة مسؤولة عن عدم استلام المشاركات بسبب تعطل الخادم أو حدوث فصل في شبكة الاتصال العنكبوتية.
8. يجب على الأفراد/الفرق المشاركة تجنب مشاركة أي معلومات ملكية من خلال مشاركاتهم. لن تكون الجهة المنظمة مسؤولة في حالة أي انتهاك لحقوق براءات الاختراع إذا كان الابتكار لا يزال في انتظار حقوق براءة الاختراع أو في عملية تقديم طلب البراءة.
9. من خلال تقديم مشاركاتهم، يؤكد المشاركون أن فكرتهم أصلية وليست مملوكة لأي فرد أو شركة أخرى. كما يؤكد الأفراد/الفرق المشاركة أنه لا توجد انتهاكات لأي حقوق طبع ونشر قائمة أو أي حقوق طرف ثالث أخرى، بما في ذلك حقوق الطبع والنشر الحصرية، براءات الاختراع، العلامات التجارية، الأسرار التجارية، أو أي حقوق ملكية أخرى أو أي مادة ذات طبيعة خارج إطار أخلاقي أو بدينية أو تشهيرية أو غير قانونية بأي شكل من الأشكال ولا تنتهك حقوق الآخرين.
10. يجب على المشاركين الاحتفاظ بجميع المستندات أو الملفات الإعلامية الداعمة المتعلقة بفكرتهم.
11. **نوصي بشدة بتقديم طلب براءة اختراع مؤقت أو غير مؤقت قبل تقديم مشاركتك لحماية ابتكاراتك. بمجرد تقديمها، سيتم مشاركة ابتكاراتك مع الحكام لتقييمها وستصبح علنية. لا نتحمل أي مسؤولية من أي نوع في حالة تقديم فكرتك أو ابتكارك دون تقديم طلب براءة الاختراع. إذا كنت بحاجة إلى دعم في تقديم طلب براءة الاختراع، يرجى التواصل معنا لمساعدتك.**
12. يتحمل الأفراد/الفرق المشاركة المسؤولية الكاملة عن دقة وأصالة أي معلومات يقدمونها في مشاركاتهم. علاوة على ذلك، يفهم المشاركون أن أي انتهاك سيؤدي إلى الاستبعاد الفوري دون أي إخطار للمشاركين.
13. تحتفظ الجهة المنظمة بالحق، دون أي إخطار أو قيود، في نشر المعلومات المقدمة في المشاركات على المواد الترويجية، كالمواقع الإلكترونية، البريد الإلكتروني، أو المنشورات الأخرى؛ دون أي دفع أو تعويض، باستثناء الحالات التي يحظرها القانون.
14. تحتفظ الجهة المنظمة بالحق وفقاً لتقديرهم الخاص في تعديل الجدول الزمني المقترح و/أو صيغة المسابقة وإعلان النتيجة النهائية. إذا تم إجراء أي تعديلات، سيتم إبلاغ المشاركين بالجدول الزمني المحدث والصيغة المعدلة.
15. تحتفظ الجهة المنظمة بالحق في تأجيل أو إلغاء المسابقة أو تعديل القواعد والمواعيد في أي وقت. لن تتحمل الجهة المنظمة أي مسؤولية عن أي خسارة أو إزعاج يتعرض له أي مشارك بسبب أي تعديلات، أو تغييرات، أو تأجيل أو إلغاء للمسابقة.
16. يجب على الأفراد/الفرق المشاركة الاحتفاظ بجميع المستندات أو الملفات الإعلامية الداعمة لأفكارهم ومقترحات حلولهم في جميع مراحل المسابقة لأغراض المراجعة أو الترويج أو التوثيق. يحق للحكام والجهة المنظمة في المسابقة مراجعة الوثائق في أي وقت من المسابقة.
17. سيتم اعتبار أي قرار تتخذه الجهة المنظمة في أي جانب وفي أي وقت من التحدي نهائياً وملزماً لجميع المشاركين، دون أي تحفظات.
18. في حال خرق بند قانوني يخص الخصوصية، حصر النشر أو أي حق مما ذكر أعلاه؛ يجب على الأفراد/الفرق المشاركة تعويض الجهة المنظمة عن أي ضرر والحفاظ على تعويضهم ضد أي مطالبات تُرفع من أي طرف بخصوص المشاركة المقدمة من المشاركين. سيكون المشاركون مسؤولين عن تعويض الجهة المنظمة عن جميع التكاليف والنفقات التي قد يضطرون لتحملها ضد مثل هذه المطالبات.

أهلية الإعفاء من الرسوم:



يجب على أي مشارك يسعى للحصول على إعفاء من الرسوم أن يستوفي معايير الأهلية. سيتم النظر في إعفاء الرسوم للوالدين أو الأوصياء على المشارك الذين يبلغ إجمالي دخلهم الشهري 4000 درهم أو أقل. يجب عليهم تقديم المستندات الداعمة مثل سجلات المساعدة الاجتماعية، طلبات إعفاء من الديون، سجلات التوظيف، سجلات المساعدة التعليمية أو بيانات الدخل المحدود لمعالجة طلب إعفاء الرسوم.

متطلبات الالتحاق الإضافية:

لا تشمل أي منتجات ذات علامات تجارية أو شعارات في الفيديو المقدم، باستثناء العلامات التجارية أو الشعارات المملوكة للراعي أو الشريك الترويجي. قد يتم استبعاد المشاركات التي تحتوي على علامة تجارية أو شعار أو تروج لأي علامة تجارية أو منتج آخر غير تلك التي تخص الراعي أو الشريك الترويجي وفقاً لتقدير الراعي الوحيد؛ ومع ذلك، قد يختار الراعي عدم استبعاد فيديو المشاركة الذي يتضمن علامة تجارية أو شعار إذا قرر الراعي وفقاً لتقديره الوحيد أنه تم تضمين هذه العلامة التجارية أو الشعار مصادفة. قد يُطلب من الطالب التوقيع على إفادة تفيد بأنه لم يتم دفع رسوم، سواء مالية أو عينية، للترويج لعلامة تجارية أو شعار أو منتج ذو علامة تجارية مدرجة. يجب ألا تتضمن مقاطع الفيديو المقدمة أي تشويه أو إساءة تمثيل للراعي أو تعليقات مهينة عن الراعي أو منتجاته أو الشريك الترويجي أو منتجاته، أو أي أشخاص أو منتجات أو شركات أخرى. يجب ألا تنتهك مقاطع الفيديو المقدم حقوق الخصوصية أو الدعاية لأي شخص، سواء كان حياً أو متوفى، أو تنتهك حقوقه الشخصية أو الملكية بأي شكل آخر.

النزاعات / القانون الحاكم:

باستثناء الحالات التي يُحظر فيها، يوافق المشاركون على: (أ) أي من أو جميع النزاعات أو المطالبات أو الأسباب الناتجة عن أو المتعلقة بهذه المسابقة، أو أي جوائز تُمنح، أو تحديد الفائزين، سَتُحل بشكل فردي، دون اللجوء إلى أي شكل من أشكال العمل الجماعي، وبشكل حصري من قبل المحكمة المناسبة التابعة للجهات الحكومية في دولة الإمارات المتحدة؛ (ب) أي من أو جميع المطالبات والأحكام والجوائز ستقتصر على التكاليف الفعلية التي تم دفعها من الجيب، بما في ذلك التكاليف المرتبطة بالدخول في هذه المسابقة، ولن يُسمح للمشاركين بأي حال من الأحوال بالحصول على أتعاب أو تكاليف قانونية أخرى؛ (ج) لن يُسمح للمشاركين بأي حال من الأحوال بالحصول على تعويضات عقابية أو عرضية أو تبعية أو أي تعويضات أخرى، بخلاف التكاليف الفعلية التي تم دفعها من الجيب، ويتنازلون عن جميع الحقوق في المطالبة بتعويضات عقابية أو خلافها بأي حال من الأحوال. (د) تقتصر تعويضات المشاركين على المطالبة بتعويضات مالية (إن وُجدت)، يتنازل المشاركون بشكل نهائي عن أي حق في السعي للحصول على تعويض قانوني أو مخالصة.

إرشادات السلامة العامة:



هذه التوصيات لفهمك العام فقط ولا ينبغي استخدامها بدلاً من الاستشارة المتخصصة أو الفطرة السليمة. قبل بدء دراستك، تأكد من إجراء بحث متعمق حول نظريتك العلمية.

1. قم بإجراء بحث مكثف حول الموضوع العلمي لفهم أي مخاطر مرتبطة بعروضك التقديمية.
2. يُحظر استخدام الدم البشري أو السوائل الجسدية، الحيوانات، الذخيرة الحية، الأسلحة، المتفجرات، النباتات الخطيرة، أو المواد المشعة.
3. يجب عدم تعريض أجزاء الجسم للخطر. تجنب النظر مباشرة إلى الشمس أو مصادر الأشعة تحت الحمراء أو فوق البنفسجية.
4. تجنب تذوق أي مواد غير غذائية وكذلك المواد الغذائية التي قد تكون ملوثة.
5. ارتد الملابس الواقية قبل تقديم عرضك (مثل القفازات، حماية العين، منزر، حماية الأذن، إلخ).
6. احتفظ بكميات المواد الخطرة في الحد الأدنى، وتأكد دائماً من وجود حاويات للنفايات للتخلص من هذه المواد.
7. التزم بجميع قوانين وأنظمة الحريق والسلامة المحلية؛ توخى الحذر عند تسخين أي نوع من المواد؛ واحرص على وجود مطفأة حريق في جميع الأوقات.
8. افحص كل محرك بعناية للتأكد من أن جميع المكونات متينة وأن صواميل الأمان مشدودة بإحكام.
9. تحقق دائماً مما إذا كانت المكونات الخاصة بالعرض تتطلب منك الحصول على تراخيص الدولة و/أو البلدية. احصل دائماً على التراخيص المطلوبة قبل بدء العرض.
10. قم دائماً بإجراء تجارب على عرضك قبل تسجيله.
11. يمكن العثور على توصيات السلامة لرابطة المعلمين الوطنية للعلوم على الرابط التالي [NSTA Safety Checklist] :
<http://static.nsta.org/pdfs/ScienceActivitySafetyChecklist.pdf>